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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hajlandó-e a kormány elállni a miskolci szülészet 
összevonásától?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ezúttal nem elsősorban mint országgyűlési képviselő, hanem mint miskolci édesapa szólok Önhöz. 
Tudja miniszter úr, mi miskolciak imádunk mindent, ami miskolci. Egész egyszerűen érzelmileg 
ragaszkodunk hozzá. Így vagyunk a város szülészetével is, amelyhez szinte minden miskolcinak 
fűződik valamilyen élménye. Nekem például ott született meg a harmadik fiam, innen is, köszönöm 
az ott dolgozóknak azt az élményt, amit ott átélhettem.

Miniszter úr, hónapok óta járja a várost a hír, hogy a kormány a miskolci szülészetet össze akarja 
vonni a borsod megyei kórház szülészetével, ami azt jelenti, hogy a megyei kórháznak az eddigi évi
2200 helyett évi 4500 szülést kellene levezényelnie, ami a képtelenség kategória.

A választások előtt Önök azt válaszolták az ügyben feltett írásbeli kérdésemre, hogy Borsodban 
Önök már szinte mindent bezsúfoltak a megyei kórházba, és ez olyan jó a betegeknek is meg az 
orvosoknak is, hogy ideje a miskolci szülészetet is bezsúfolni. Akkor 114 miskolci orvos és 
egészségügyi dolgozó az aláírásával tiltakozott az összevonás ellen.

A napokban Veres Pállal, Miskolc polgármesterével felkerestük a borsod megyei kórház igazgatóját,
aki arról biztosított minket, hogy jelenleg nincs napirenden a szülészet összevonása. Ez az én 
olvasatomban azt jelenti, hogy a miskolciak időt nyertek. Mi viszont nemcsak időt akarunk nyerni, 
de életet is. Azokat az életeket, amelyek reményeim szerint a Semmelweis Kórházban fognak 
megszületni a jövőben is.

Miniszter úr! A szakma tiltakozik. A miskolciak is tiltakoznak, hiszen petíciót indítottak a szülészet 
megmentéséért, amit 5 nap alatt több ezren írtak alá. A miskolci városvezetés is kiáll a szülészet 



mellett.

Kérdezem Miniszter urat hajlandó-e a kormány meghallani a szakma, a miskolciak, és a város 
hangját? Hajlandó-e az Orbán-kormány végleg elállni az összevonás tervétől?

Várom érdemi válaszát! 
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